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grillplatserna och stigar är leriga och upptrampade. Det framgår med stor tydlighet 
att vi i Lysekils kommun behöver fler naturområden som görs tillgängliga för 
kommunens medborgare. 
 
Naturvärden dåligt utredda  
Naturinventeringen som ligger till grund för planförslaget gjordes 2004 med 
kompletteringar av Naturskyddsföreningen 2008, en inventering som visade ett 
större antal rödlistade och fridlysta arter. Vart femte år uppdateras SLU:s rödlista 
och den senaste släpptes 2020. Här framkommer det att nya arter har hamnat på 
rödlistan b.la. entitan som är funnen i Tronebackens skogar.  Miljöpartiets 
uppfattning är att nuvarande naturinventering är fullgod för att avbryta  planarbetet 
men om kommunen ändå fortsätter så bör en ny inventering göras med tanke på att 
spelplanen för de utrotningshotade arterna har ändrats radikalt. Många fler 
rödlistade arter har tillkommit och det är viktigt att naturinventeringen för Norra 
Tronebacken tar hänsyn till dessa. Eftersom man inte har en uppdaterad 
naturinventering vet man heller inte om man underminerar kommunens arbete med 
Agenda 2030 och Miljömålen.  
 
Befolkningsutvecklingen  
I den senaste demografiska prognosen från SCB finns ingen indikation på en ökad 
befolkning i Lysekils kommun inom den närmaste 10 års perioden. Det finns dock 
ett visst behov av bostäder men dessa omfattar främst centralt belägna hyresrätter 
för att stävja trångboddhet och tillgodose äldres behov av att lämna stora villor och 
flytta till mindre hyresrätter med närhet till service och handel. De planerade 
bostäderna på Tronebacken möter inte på något sätt detta identifierade behov.  
Kommunens ekonomi och framtid  
Lysekils kommun står inför en tid med stora ekonomiska utmaningar. Pengar 
behövs till renovering och byggnation av skolor, fritidsanläggningar och 
äldreboenden. För att motivera byggnation av ett nytt bostadsområde har 
Tronebacken marknadsförts som ett bostadsområde för anställda vid ett framtida 
utbyggt raffinaderi vid Preemraff. Eftersom utbyggnaden av oljeraffinaderiet är 
avblåst och hela oljebranschen går en osäker framtid till mötes anser Miljöpartiet att 
kommunen riskerar att hamna i en skuldfälla liknande den som uppstod vid 
byggnation av Fridhem. Denna situation vore minst sagt ödesdiger för kommunen. 
En Fullmäktigeberedning med fokus på Lysekil 2050 har initierats för att ta ett 
helhetsgrepp om Lysekils kommuns framtida behov och utveckling. Miljöpartiet 
anser att det är klokt att vänta med en oåterkallelig exploatering av Tronebacken, ett 
orört naturområde med höga biologiska värden, tills andra alternativa 
bostadslösningar diskuterats och en helhetsvärdering av ett Lysekil 2050 framlagts 
av beredningen. När ett orört naturområde exploaterats är förändringen 
oåterkallelig och kommer att påverka förutsättningarna för framtida generationer.  
 
2021-01-27 
 
Emma Nohrén 
för Miljöpartiet i Lysekil. 
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§ 20 Dnr 2021-000022  

Reviderade riktlinjer för färdtjänst och riksfärdtjänst 
Sammanfattning 
Samhällsbyggnadsförvaltningen har reviderat dokumentet riktlinjer för färdtjänst 
och riksförtjänst med anledning av att kollektivtrafiknämnden inom Västra 
Götalandsregionen har beslutat om ny zonindelning i den allmänna 
kollektivtrafiken. 

Förändringar som föreslås avser: 

• Ny taxa för färdtjänst oavsett typ av tillstånd som beviljas. 

• Nytt tillämpningsområde. 

• Förtydligat barnperspektiv i och med att barnkonvention blev lag  
2020-01-01. 

• Förtydliganden av regler samt anpassning till Västtrafiks extra serviceutbud. 

I övrigt har inte riktlinjerna ändrats på annat sätt än att texten uppdaterats och 
skrivits mer lättläst samt tydligare tolkning av regler. 

Beslutsunderlag 
Förvaltningens tjänsteskrivelse 2021-01-15 
Lysekils kommuns riktlinjer för färdtjänst och riksfärdtjänst 
Protokollsutdrag från samhällsbyggnadsnämnden 2021-01-14, § 12 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2021-01-05 med 
konsekvensbeskrivning 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anta reviderade riktlinjer 
för färdtjänst och riksfärdtjänst att gälla från och med 2021-05-01. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att följa 
kollektivtrafiknämndens årliga höjning. 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 21 Dnr 2021-000032  

Lysekils kommuns riktlinjer för trygghetsfrämjande och 
brottsförebyggande arbete 
Sammanfattning 
Kommunen har bedrivit ett förstärkt trygghetsarbete sedan juni 2020 och förslag på 
nya riktlinjer har nu tagits fram som en naturlig fortsättning av det förstärkta 
trygghetsarbetet.  

Med utgångspunkt i erfarenheter från det förstärkta trygghetsarbetet har en särskild 
samverkansorganisation utformats med förmåga att kunna arbeta reaktivt såväl som 
förebyggande och främjande.  

Det förstärkta trygghetsarbetet går med detta dokument över i det ”nya normala 
trygghetsarbetet” med samma höga prioritering av det trygghetsfrämjande och 
brottsförebyggande arbetet, som när det bedrevs i en tillfällig organisation, men med 
en säkerställd långsiktighet. 

Beslutsunderlag 
Förvaltningens tjänsteskrivelse 2021-01-14 
Lysekils kommuns riktlinjer för trygghetsfrämjande och brottsförebyggande arbete 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Ronald Rombrant (LP): Att förslaget till riktlinjer återremitteras för förtydligande 
var ansvarsgränser går inom kommunorganisationen, vilken 
funktion/enhet/tjänsteperson som rapporterar till kommunstyrelsen, vilket ansvar 
kommunstyrelse respektive nämnder har samt hur uppföljning av måluppfyllnad 
ska ske. 

Ulf Hanstål (M): Bifall till Ronald Rombrant återremissförslag. 

Monica Andersson (C) och Emma Nohrén (MP): Bifall till förvaltningens förslag.  

Beslutsgång 
Ordförande frågar om ärendet ska återremitteras eller avgöras idag och finner att 
kommunstyrelsen beslutar att avgöra ärendet idag. 

Omröstning begärs 
Ja-röst för att avgöra ärendet idag 

Nej-röst för återremiss 
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Omröstningsresultat 
Med 5 ja-röster och 4 nej-röster beslutar kommunstyrelsen att ärendet ska avgöras 
idag. 

Omröstningsbilaga  
Ledamöter Parti Ja Nej Avstår 
Jan-Olof Johansson  S X   

Emma Nohrén MP X   

Ronald Rombrant LP  X  

Christina Gustavsson S X   

Monica Andersson C X   

Björn Martinsson LP  X  

Ulf Hanstål M  X  

Christoffer Zakariasson SD  X  

Yngve Berlin K X   
Summa  5 4  

 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår för kommunfullmäktige att godkänna Lysekils kommuns 
riktlinjer för trygghetsfrämjande och brottsförebyggande arbete. 

Kommunstyrelsen föreslår för kommunfullmäktige att Lysekils kommuns riktlinjer 
för trygghetsfrämjande och brottsförebyggande arbete även ska gälla samtliga 
helägda kommunala bolag. 

Kommunstyrelsen föreslår för kommunfullmäktige att upphäva de tidigare 
styrdokumenten Lysekils kommuns trygghetsskapande och brottsförebyggande 
arbete (LKS 2018–236) samt Lysekils kommuns plan för arbete mot våldsbejakande 
extremism (LKS 2017–367). 

Reservation 
Ronald Rombrant (LP) anmäler skriftlig reservation.  

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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Reservation från Ronald Rombrant (LP) mot kommunstyrelsens beslut 2021-01-27 – 
Lysekils kommuns riktlinjer för trygghetsfrämjande och brottsförebyggande arbete 
 

Det trygghetsfrämjande och brottsförebyggande arbetet bedrivs i kommunen på 
många ställen på ett engagerat och förtjänstfullt sätt. Och kommunen avdelar 
betydande resurser till detta arbete. Likväl kvarstår problemen. 
 
Vi är i högsta grad medvetna om att det krävs uthållighet, att arbetet måste bedrivas 
långsiktigt och att samverkan inom kommunkoncernen är helt nödvändigt för att nå 
framgång. Och de riktlinjer för trygghetsfrämjande och brottsförebyggande arbete 
som nu har tagits fram är till stora delar bra.  
 
När det gäller styrning och ledning måste vi emellertid - enligt vår uppfattning - 
vässa oss betydligt. Därför vill vi se:  

• Tydligare ansvarsgränser inom kommunorganisationen  

• Kommunstyrelsens roll och ansvar måste förtydligas. Vem som rapporterar 
till kommunstyrelsen måste tydliggöras.  

• Hur ser ansvarsfördelningen mellan kommunstyrelsen respektive 
nämnderna  

• Målen med det trygghetsfrämjande och brottsförebyggande arbetet måste 
förtydligas. Rutiner runt uppföljning av måluppfyllnad kan förtydligas.  

Styrets samtliga partier med (S) i spetsen plus kommunistiska partiet röstade emot 
vårt förslag att skärpa arbetet för att få bukt med de problem vi har. Det är bara att 
hoppas att Lysekils kommuninvånare uppmärksammar den brist på engagemang 
som styrets partier visar i dessa frågor.  
 
Utan en mycket tydlig styrning och ledning befarar vi att de problem som 
kommunen nu dras med kommer att fortgå många år framöver.  
 
 
Ronald Rombrant, gruppledare för Lysekilspartiet 
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§ 22 Dnr 2021-000020  

Utbetalning och redovisning av partistöd 2021 
Sammanfattning 
Enligt reglerna för partistöd ska utbetalning av partistöd ske under februari månad 
efter beslut i kommunfullmäktige.  

Det lokala partistödet i Lysekils kommun betalas ut till partier som är 
representerade i kommunfullmäktige. Enligt reglerna ska beloppen avseende 
grundstöd och mandatstöd justeras utifrån prisbasbeloppets förändringar. 
Prisbasbeloppet för 2021 är 47 600 kronor och det innebär att grundstödet höjs till  
8 558 kronor, och mandatstödet till 11 766 kronor. 

Beslutsunderlag 
Förvaltningens tjänsteskrivelse 2020-12-29 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att partistöd för år 2021 ska 
utgå till de politiska partierna i fullmäktige i enlighet med redovisat förslag. 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 23 Dnr 2020-000344  

Svar på medborgarförslag - Satsa på trampdressiner på nedlagda 
järnvägen 
Sammanfattning 
Medborgarförslagets intention är lovvärt med flera positiva effekter som t.ex. 
turism, naturupplevelser och motion, men förslaget går för närvarande inte att 
realisera.  

Det kan konstateras att det är Trafikverket som äger och ansvarar för järnvägen och 
banvallen. Trafikverkets styrelse har sedan tidigare fattat beslut om att upphöra med 
underhållet i avvaktan på ett slutligt ställningstagande gällande järnvägens framtid. 
Högst troligt kommer man dock inom några år att fatta ett formellt beslut om en 
avveckling. Vad som därefter eventuellt sker med banan är okänt, men förvaltningen 
konstaterar att kommunen saknar rådighet över järnvägen och dess 
användningsområden som till exempel dressin verksamhet.  

Sammanfattningsvis menar förvaltningen att medborgarförslaget och dess intention 
är positivt, men att det emellertid under överskådlig tid inte går att eventuellt 
realisera förslaget då kommuner saknar rådighet över banan.  

Beslutsunderlag 
Förvaltningens tjänsteskrivelse 2020-12-18 
Medborgarförslag 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Yngve Berlin (K): Att avslå medborgarförslaget. 

Jan-Olof Johansson (S): Bifall till förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar 
enligt Jan-Olof Johanssons förslag. 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att medborgarförslaget ska 
anses vara besvarat i enlighet med förvaltningens tjänsteskrivelse. 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 24 Dnr 2019-000392  

Svar på medborgarförslag - Förlägg fullmäktige i kommundelarna 
Sammanfattning 
I ett medborgarförslag föreslås att fullmäktige förläggs i lämpliga lokaler runtom i 
kommunens andra samhällen och inte bara i Lysekils tätort. Detta skulle öka 
intresset för demokratin och politiken i Lysekil är att göra den mer tillgänglig.  

Kommunstyreförvaltningen delar till viss del bedömningen att intresset för 
demokrati, och kommunfullmäktiges arbete och uppdrag, eventuellt skulle kunna få 
en positiv effekt om sammanträdena förläggs i de olika kommundelarna. Detta har 
dock redan gjorts vid några tillfällen, senast i Brastad 2020 och tidigare på Skaftö, 
och sannolikt kommer fler sammanträden att utlokaliseras över tid. Generellt kan 
därför sägas att medborgarförslaget i viss mån redan realiserats. 

Beslutsunderlag 
Förvaltningens tjänsteskrivelse 2021-01-11 
Medborgarförslag 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att medborgarförslaget ska 
anses vara besvarat i enlighet med vad som anförs i tjänsteskrivelsen 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 25 Dnr 2019-000307  

Svar på medborgarförslag om att använda den nedlagda järnvägen 
mellan Hallinden och Lysekil som gång- och cykelbana 
Sammanfattning 
I ett medborgarförslag föreslås att den nedlagda järnvägen mellan Hallinden och 
Lysekil används som gång- och cykelbana. 

Det kan konstateras att det är Trafikverket som äger och har ansvaret för banvallen 
och järnvägsspåret. Banan har inte varit trafikerad sedan 2010 (förutom viss 
persontrafik sommaren 2015). Det ska i sammanhanget betonas att den aktuella 
järnvägen formellt inte är nedlagd, Trafikverkets styrelse har tidigare dock beslutat 
att upphöra med underhållet av Lysekilsbanan (Munkedal–Lysekil) i samband med 
att nästa tågplan började gälla den 9 december 2018. 

Sammanfattningsvis menar förvaltningen att medborgarförslaget och dess intention 
om en cykelled genom kommunen är positivt. Det finns dock andra möjliga 
alternativ för att åstadkomma detta, vilket kommer att utredas av 
samhällsbyggnadsnämnden i den cykelplan för Lysekils kommun som man i budget 
2021 fått i uppdrag att ta fram. Förslaget med att använda banvallen är heller inte 
möjligt att realisera inom överskådlig tid. 

Beslutsunderlag 
Förvaltningens tjänsteskrivelse 2021-01-08 
Medborgarförslag 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Yngve Berlin (K): Att avslå medborgarförslaget. 

Jan-Olof Johansson (S): Bifall till förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar 
enligt Jan-Olof Johanssons förslag. 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå fullmäktige att medborgarförslaget ska anses 
vara besvarat i enlighet med förvaltningens tjänsteskrivelse 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 26 Dnr 2019-000226  

Svar på medborgarförslag om att locka nya invånare till Lysekil från 
Göteborg 
Sammanfattning 
I ett medborgarförslag föreslås att kommunen på olika sätt ska marknadsföra sig 
mot invånare i Göteborg. Detta med syftet att attrahera familjer från storstaden att 
bosätta sig i Lysekil.   

Lysekils kommun arbetar aktivt med att skapa medvetenhet om Lysekils attraktivitet 
men detta sker i första hand inte genom den typ av marknadsföring som 
förslagsställaren föreslår då det är en mycket kostnadskrävande metod. Lysekil 
arbetar istället aktivt med att stötta evenemang, stärka fritidsutbud, och öka den 
upplevda tryggheten mm. Dessa insatser är riktade mot både boende och besökare i 
förhoppning om att de ska bidra till att fler bosätter sig i Lysekil. 

Ytterligare sätt som Lysekils kommun marknadsför kommunen är genom att arbeta 
för att kommunen ska synas i andra sammanhang, som till exempel TV-programmet 
Tjuv & Polis som spelades in i Lysekil under våren 2020 och sändes under hösten. 
Kommunen marknadsförs också i sociala medier som Facebook där en mer 
kostnadseffektiv och målgruppsinriktad marknadsföring kan ske. 

Beslutsunderlag 
Förvaltningens tjänsteskrivelse 2021-01-07 
Medborgarförslag 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå fullmäktige att medborgarförslaget ska anses 
vara besvarat i enlighet med vad som anförs i förvaltningens tjänsteskrivelse. 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 27 Dnr 2020-000323  

Svar på medborgarförslag - Utarbeta ett förslag på 
hastighetsbegränsningar för fritidsbåtarna i området Lysekil - 
Fiskebäckskil 
Sammanfattning 
I ett medborgarförslag föreslås att Lysekils kommun utarbetar ett förslag på 
hastighetsbegränsningar för fritidsbåtar i området Lysekil – Fiskebäckskil.  

En hastighetsbegränsning på 15 knop inrättades av Länsstyrelsen i området mellan 
Lysekil och Fiskebäckskil på begäran av Lysekils kommun för ca 30 år sedan. 
Anledningen var då buller och påverkan på miljön. Den rådande 
hastighetsbegränsning har efter beslut av Länsstyrelsen upphört att gälla från och 
med den 9 mars 2020. Länsstyrelsens argument är att det saknas skäl till 
hastighetsbegränsning utifrån sjösäkerhetsskäl, skydd av djurliv eller 
bullerföroreningar. 

Beslutsunderlag 
Förvaltningens tjänsteskrivelse 2020-09-24 
Medborgarförslag 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Emma Nohrén (MP): Att remittera medborgarförslaget till 
samhällsbyggnadsnämnden för yttrande. 

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunstyrelsen ska besluta enligt Emma Nohrén förslag 
och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att remittera medborgarförslaget till 
samhällsbyggnadsnämnden för yttrande. 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsnämnden 
Kommunstyrelseförvaltningen  
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§ 28 Dnr 2019-000330  

Svar på motion från Ann-Charlotte Strömwall (L) om att göra Släggö 
tillgängligt för funktionshindrade 
Sammanfattning 
Ann-Charlotte Strömwall (L) har i en motion 2019-09-20 lämnat förslag på att göra 
Släggö tillgängligt för funktionshindrade. Synpunkterna i motionen handlar om att 
”entrén” till Släggö inte ser inbjudande ut med en rutten trappa vid kallbadhuset. 

Motionen återremitterades vid kommunfullmäktiges sammanträde 2020-09-16,  
§ 109 med anledning av att åtgärderna inte har genomförts. 

Ärendet har behandlats av samhällsbyggnadsnämnden 2020-11-05. 
Samhällsbyggnadsnämnden skriver i sitt beslut att trappsteg och grusnings ska 
utföras under 2021. Viss upprustning runt Släggö har skett under hösten 2020. 

Beslutsunderlag 
Förvaltningens tjänsteskrivelse 2020-12-01 
Protokollsutdrag från samhällsbyggnadsnämnden 2020-11-05, § 219, med 
tjänsteskrivelse 
Protokollsutdrag från kommunfullmäktige 2020-09-16, § 109 
Motionen 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Yngve Berlin (K): Att bifalla motionen. 

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunstyrelsen ska besluta enligt Yngve Berlins förslag och 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen. 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 29 Dnr 2019-000150  

Svar på motion från Ronny Hammargren (LP) om ny linjesträckning och 
återinförande av "shoppingrundan" 
Sammanfattning 
Ronny Hammargren (LP) har i en motion föreslagit att förvaltningen tillsammans 
med Västtrafik undersöker möjligheten att återinföra den gamla linjesträckningen 
för buss 841 samt att återinföra ”shoppingrundan”. 

Avdelning för hållbar utveckling har tillsammans med Västtrafik undersökt statistik 
för resande på linje 851 samt kundnöjdhet för den samma. Både resandestatistiken 
och kundnöjdheten går i positiv riktning.  

Västtrafik har vid kommunstyrelsen möte den 8 april 2020 informerat om 
Västtrafiks uppgift samt möjligheten till att återinföra serviceturen 
”shoppingrundan”. 

Beslutsunderlag 
Förvaltningens tjänsteskrivelse 2020-10-28 
Motion 
Protokollsutdrag från kommunfullmäktige 2019-04-17, § 38 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att motionen anses besvarad med 
hänvisning till förvaltningens tjänsteskrivelse. 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige  
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§ 30 Dnr 2018-000131  

Svar på motion från Monica Andersson (C) och Siw Lycke (C) om UF-
företag 
Sammanfattning 
Siw Lycke och Monica Andersson, Centerpartiet har i en motion 2018-02-20 
föreslagit att UF-företagen ökar och att fler elever på Campus Väst erbjuds driva UF-
företag. 

Utbildningsnämnden har i sitt remissyttrande lyft fram att alla elever på 
Gullmarsgymnasiet utifrån eget val kan läsa kursen ”Entreprenörskap”. Inom ramen 
för kursen erbjuds eleverna att samarbeta med UF och starta egna företag enligt 
UF:s koncept. 

Utöver utbildningsnämndens yttrande menar kommunstyrelseförvaltningen att det 
är viktigt att betona att upplägget med ”fritt val” i sig själv inte driver på/inspirerar 
de elever som inte har entreprenörskap med sig hemifrån. Men enligt kommunens 
näringslivsutvecklare skulle tex UFs koncept för grundskolan kunna bidra och 
inspirera fler ungdomar till att driva UF på gymnasiet. 

I en rapport av Swedish Economic Forum Report 2019, 
Entreprenörsskapsutbildning, framgår att egenskapen entreprenörskap utvecklas 
bäst i lägre åldrar. 

I ett komplext och föränderligt samhälle är det viktigt att skolan ger eleverna 
möjlighet att utveckla förmågor som främjar entreprenörskap. Enligt läroplanen för 
såväl grundskolan som gymnasiet är det huvudmannens uppdrag att finna lämpliga 
former för detta. 

Beslutsunderlag 
Förvaltningens tjänsteskrivelse 2020-10-28 
Utbildningsnämndens protokoll 2018-10-02, § 64 
Utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2018-06-16 
Motion 
Protokoll från kommunfullmäktige 2018-03-15, 36 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att motionen anses besvarad 
med hänvisning till vad som anförts i förvaltningens tjänsteskrivelse. 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige  
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§ 31 Dnr 2019-000442  

Svar på motion från Ricard Söderberg (S) och Anders C Nilsson (S) 
angående ett helhetsgrepp kring lokal- och bostadsbehovet av 
anpassade lokaler och bostäder i Lysekils kommun 
Sammanfattning 
Ricard Söderberg (S) och Anders C Nilsson (S) har i en motion föreslagit att 
utbildningsförvaltningen och socialförvaltningen i det snaraste gör en fördjupad 
analys av vad det finns för lokalbehov för den egna verksamheten i ett perspektiv på 
minst 15 år.  

Kommunstyrelseförvaltningen kan konstatera att motionens andemening, att ta ett 
helhetsgrepp kring det framtida behovet av anpassade lokaler och bostäder, redan 
finns på plats i form av en lokalförsörjningsgrupp som samordnas av 
samhällsbyggnadsförvaltningen. I gruppen ingår förvaltningscheferna samt teknisk 
chef och fastighetschef från samhällsbyggnadsförvaltningen. Lokalbehoven 
sammanfattas i en lokalförsörjningsplan som via samhällsbyggnadsnämnden 
lämnas till kommunstyrelsen som ett underlag i budgetprocessen. 

Beslutsunderlag 
Förvaltningens tjänsteskrivelse 2021-01-04 
Protokollsutdrag från samhällsbyggnadsnämnden 2020-04-30, § 97 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse  
Protokollsutdrag från utbildningsnämnden 2020-04-29, § 58 
Utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse 
Protokollsutdrag från kommunfullmäktige 2019-11-20, § 227 
Motion 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att motionen anses besvarad 
med hänvisning vad som anförts i förvaltningens tjänsteskrivelse. 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige  
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§ 32 Dnr 2019-000439  

Svar på motion från Wictoria Insulan (M) - om att kommunen ska ta sin 
del av ansvaret att bemanna räddningstjänsten med räddningspersonal 
i beredskap (RIB) - "deltidare" 
Sammanfattning 
Wictoria Insulan (M) 2019-11-18 föreslår i en motion att se över hur man på 
avdelningsnivå kan underlätta för medarbetare att kombinera ordinarie anställning 
med uppdrag på deltid inom den kommunala räddningstjänsten. 

Kommunstyrelseförvaltningen kommer att genomföra en kommunikationsinsats till 
cheferna, om att se över möjligheten för medarbetaren att kombinera sin tjänst i 
kommunen, med ett arbete som RIB, deltidsbrandman.  

Kommunstyrelseförvaltningen anser att detta är ett bra förslag och vill bidra till ett 
tryggt och säkert samhälle, genom att öka möjligheterna för våra medarbetare. 

Beslutsunderlag 
Förvaltningens tjänsteskrivelse 2020-11-04 
Motion 
Protokollsutdrag från kommunfullmäktige 2019-1120, § 230 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen och ge samtliga 
nämnder i uppdrag att se över möjligheten för medarbetaren att kombinera sin 
tjänst i kommunen med ett arbete som RIB, deltidsbrandman. 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige  
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§ 33 Dnr 2017-000281  

Svar på motion från Ronald Rombrant, Fredrik Häller samt Ronny 
Hammargren (LP) om att överföra Lysekils Omsorgsbostäder till 
kommunens ägo 
Sammanfattning 
Ronald Rombrant, Fredrik Häller och Ronny Hammargren (LP) har i en motion 
2017-04-07 föreslagit att det omgående tillsätts en utredning tillsätts med målet att 
ta fram ett körschema för att överföra ägandet av Lysekils Omsorgsbostäder till 
kommunen eller ett kommunägt bolag.  

Lysekils kommun har genom beslut redan 2010 valt inriktningen att genom 
långsiktiga samverkansavtal med Kooperativa Hyresrättsföreningen Lysekils 
Omsorgsbostäder utveckla äldreboendena i kommunen. Föreningen äger och 
förvaltar två av äldreboendena i kommunen, Stångenäshemmet i Brastad och det 
nyligen färdigställda Fiskebäck i Lysekil.  

Förvaltningens bedömning är att samverkan med hyresrättsföreningen har fungerat 
väl och delar inte den problembild som beskrivs i motionen. Det finns därför ingen 
anledning att lägga omfattande utredningsresurser från förvaltningen, samt 
kostsamma externa konsulttjänster, på en administrativ fråga som inte skulle ge 
några positiva effekter på kvaliteten inom äldreomsorgen. 

Beslutsunderlag 
Förvaltningens tjänsteskrivelse 2020-12-29 
Motion 
Protokollsutdrag från kommunfullmäktige 2017-04-20, § 60 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att avslå motionen. 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige  

 

 

 


